

السيرة الذاتية

سارة شاكر حسن

الجامعة المستنصرية / كلية التربية

Mobile: +9647719116135

Email sarahshh_87@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

- التخصص العام: رياضيات صرفة.
- التخصص الدقيق: جبر (مقاسات).
- اللقب العلمي: مدرس مساعد.
- الامكانيات الحاسوبية: Matlab.

الشهادات الدراسية:

- Ph.D. #1: طالبة دكتوراه مرحلة البحث تخصص نظرية الاعداد/ كلية العلوم/جامعة بغداد.
- M.Sc. #2: رياضيات صرفة 2012 كلية العلوم/جامعة بغداد.
- B.Sc. #3: علوم رياضيات 2009 كلية العلوم/جامعة بغداد.

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- كتاب الشكر والتقدير ذي العدد 3893 في 2012/12/25 من عميد الكلية التربوية المفتوحة.
- كتاب الشكر والتقدير ذي العدد 10181 في 2017/12/20 من وكيل الوزارة للشؤون العلمية.
- كتاب الشكر والتقدير ذي العدد 2685 في 2017/12/25 من عميد كلية التربية.
- كتاب الشكر والتقدير ذي العدد 986 في 2018/1/10 من مساعد رئيس الجامعة المستنصرية.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- محاضرة في الكلية التربوية المفتوحة/ قسم الرياضيات 2013-2011.
- قمت بأعمال إدارية في لجنة الترقيات العلمية 2018-2015.
- تدريس مادة التحليل العددي (عملي/ برنامج ماثلاب) في قسم الحاسبات 2019-2013.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
حسابان التفاضل والتكامل جبر الزمر جبر الحلقات مقاسات تحليل عددي (مختبر / ماثلاب)	

الانتساب المهني او الجمعيات:

- لا يوجد



المنشورات العلمية

- SOME GENERALIZATIONS ON δ -LIFTING MODULES.
- RESTRICTING THE GAP BETWEEN THE ERROR TERMS OF Ω -RESULTS FOR $(N_3 - \tau x)$ AND THE ERROR TERMS OF O-RESULTS FOR $(N - \tau x)$ ON R.H.

تطوير المهارات:

- شهادة كفاءة اللغة الانكليزية.
- الدورة التأهيلية لطلبة الدراسات العليا/ مركز الحاسبة الالكترونية/المكتب الاستشاري لنظم المعلومات والحاسبات /جامعة بغداد
- شهادة في دورة التأهيل التربوي/وحدة طرائق التدريس/كلية التربية الجامعة المستنصرية.



Curriculum Vitae

Sarah Shakir Hasan

Mustansiriya University – College of Education

Mobile: +9647719116135

Email: sarahshh_87@uomustansiriya.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- General Specialization: Pure Mathematics.
- Specialization: Algebra (Modules).
- Academic title: Assistant Lecturer.
- Computer capabilities: Matlab.

EDUCATION:

- Ph.D. #1: Student (Number Theory) / College of Science/ University of Baghdad.
- M.Sc. #2: Pure Math 2012/ College of Science/ University of Baghdad.
- B.Sc. #3: Math 2009/ College of Science/ University of Baghdad.

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- Acknowledgments No. 3893 on 25/12/2012 from the Dean of the Open Education College.
- Acknowledgment No. 10181 on 20/12/2017 from the Undersecretary of the Ministry for Scientific Affairs.
- Thanks, appreciation number 2685 on 25/12/2017 from the Dean of the Faculty of Education.
- Acknowledgment No. 986 dated 10/1/2018 from the Assistant to the President of Mustansiriya University.

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- Lecturer at the Open Education College / Mathematics Department 2011-2013.
- I have done administrative work in the Scientific Promotions Committee 2015-2018.
- Teaching numerical analysis (lab / Matlab) in the computer department 2013-2019.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Calculus	
Group theory	
Ring theory	
Modules	
Numerical analysis (lab/ Matlab)	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:



PUBLICATIONS:

- SOME GENERALIZATIONS ON δ -LIFTING MODULES.
- RESTRICTING THE GAP BETWEEN THE ERROR TERMS OF Ω -RESULTS FOR $(N_3 - \tau x)$ AND THE ERROR TERMS OF O -RESULTS FOR $(N - \tau x)$ ON R.H.

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certificate of English language proficiency.
- Training course for postgraduate students / electronic computing center / consulting office for information systems and computers / University of Baghdad
- Certificate in the course of educational qualification / teaching methods unit / Faculty of Education University of Mustansiriya.

